

Title (en)
COFFINS.

Title (de)
SARG.

Title (fr)
CERCUEILS.

Publication
EP 0055704 A1 19820714 (EN)

Application
EP 81900140 A 19810113

Priority
GB 8010424 A 19800328

Abstract (en)
[origin: WO8102669A1] A blank for erection into a coffin for the disposal of a human corpse is cut from a sheet of cardboard. It comprises a base (B) with ends pieces (C, D) and sides (E, F), the end pieces having lateral extensions (CC, DD), all integral yet separated by crease lines. The sides (E, F) have ends (e, f) cut into the adjacent extensions (CC, DD) at angles such as each to give an upright corner in the erected coffin. The extensions (CC, DD) are connected to the insides of the adjacent sides (E, F). A separate coffin lid fits down inside the coffin lid and rests on strengthening strips (A) adhering to the inside of the coffin.

Abstract (fr)
Une decoupe a plat se transformant en un cercueil pour y placer un corps humain est decoupee a partir d'une feuille de carton. Elle comprend une base (B) avec des pieces extremes (C, D) et des cotes (E, F), les pieces extremes ayant des extensions laterales (CC, DD), solidaires entre elles mais separees par des lignes de pliage. Les cotes (E, F) ont des extremités (e, f) decoupees dans les extensions adjacentes (CC, DD) avec des angles tels qu'ils donnent chacun un coin droit dans le cercueil monte. Les extensions (CC, DD), sont connectees aux interieurs des cotes adjacents (E, F). Un couvercle separe du cercueil s'adapte a l'interieur du cercueil et repose sur des bandes de renforcement (A) collees a l'interieur du cercueil.

IPC 1-7
A61G 17/00

IPC 8 full level
A61G 17/00 (2006.01); **A61G 17/013** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A61G 17/0073 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8102669 A1 19811001; DK 527481 A 19811127; EP 0055704 A1 19820714; JP S57500496 A 19820325; NO 814063 L 19811127; ZA 811780 B 19820428

DOCDB simple family (application)
GB 8100004 W 19810113; DK 527481 A 19811127; EP 81900140 A 19810113; JP 50027781 A 19810113; NO 814063 A 19811127; ZA 811780 A 19810318